
Referat fra generalforsamling i Grundejerforening Luneparken den 16. marts 2010

l: Børge Jensen blev valgt som dirigent.

2: Formandsberetning: Der var i2009lidt problemer mht. betaling, da ikke alle havde skrevet
husnr. på betalingen. Det virkede bedre i år.
Næste år vil bestyrelsen spørge kommunen om de vil opkræve kontingent.
Der har været lidt problemer med ungdomsboligeme med larm og hunde, men det er delvist
løst.
Målene ved Gl. Allervej bliver brugt meget efter de er flytet. Legepladsen er blevet repareret
lidt i 2009. Buskene og træeme mod Arlavej er blevet beskaret, men der efterlyses en mere
permanent løsning med området, det vil bestlrelsen drøfte i det nye år.
Bestyrelsen håber at Luneparken kan komme med i "Hold Danmark rent" i foråret.
Kommunen havde "glemt" at sætte Sandkassen til glatførebekæmpelse op, det undersøges
om den kommer næste år.

Formandsberetningen blev godkendt.

3: Årsregnskab blev godkendt.

4: Budget for 2010 blev godkendt.

5: Der var ingen indkomne forslag.

6: Kontingent for 201 1 blev efter debat vedtaget til at stige til T 50 kr. årligt, alle stemte for.

7: Der var genvalg til Bo Bojesen, H.C. Petersen og Allan Flink.
Børge Jensen blev valgt som suppleant.

8: Der var igen i år stor debat omkring legepladsen, om den skal nedlægges eller ej. Foreløbig
beholder vi den.

Området ved Arlavej blev diskuteret mht. affald og hvad man kan gøre for at området kan passe

sig selv, så man ikke skal bruge flere dage hver år på udtynding og fældning.
Iflg. $4 i vedtægterne for Luneparken står der at Grundejerforeningen skal rydde sne på
fortove, det skal ændres, det er selvfølgelig grundejeren, der skal holde fortovet.
Der blev drøftet, om man kan opsætte en informationstavle ved petanquebanen. Bestyrelsen
ser på sagen.
Igen i år savner bestyrelsen mere opbakning når der skal være arbejdsdag, det er altid
bestyrelsen og kun få andre der arbejder.
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